
Mariola Gawlo'uvska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 26.A3.2019

Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm? pro$bq w imieniu mieszkaric6w

wloclawka o dodatkowe nasadzenie mlodych drzew kolo parkingu

przy zaparze wodnej - Aleja Ks. J. Popieuszki. Wazne jest tez

regularne pielggnowanie i podlewanie nowych drzew.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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